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1. Nyt fra elevrådet/elever 

Der har været et elevrådsmøde. Der er lavet et ark til Peter om ønsker om forbedringer i boden. 

Forbedret hygiejne i boden i forhold til håndtering af penge og fødevarer. Ønsker til sortiment, 

gerne varme nudler som en del mulighederne.  

 

 

 

2. Kvalitetsrapporten for 2014  

Til orientering og drøftelse (bilag) Peter 

 

Kvalitetsrapporten er godkendt i udvalget. 

 

Konstatering at tallene ser rigtig godt ud. 

 

 

Peter tilkendegav at undersøge om der er en forklaring på mundtlig engelsk og dansk, samt 

skriftlig dansk tallene. 

 

 

3. Overlund Skole i fremtiden.  
Drøftelse af, hvad det er Overlund Skole står for, og hvad vi gerne vil have den står for i 

fremtiden? For at svare på det spørgsmål synes jeg det kunne være interessant at komme 

omkring disse emner: 

 Hvilken form for pædagogik og læring benytter vi? 

 Hvilke oplevelser skal børnene have, når de forlader skolen efter10 år? 

 Hvad er det for medarbejdere (kvalifikationer) vi har og gerne vil have? 

 Hvilken kultur ønsker vi – blandt personale, i samarbejdet med forældrene og børnene 

imellem? 

Flytningen til en ny skole og nye omgivelser åbner for nye muligheder. Gældende vision og 

mission for Overlund Skole er vedlagt (bilag) Søren. 

 

Pkt. 3 udskydes da Søren er fraværende. 

 

 

 

 

4. Opsamling på udvalgets temadrøftelse vedr. fremtidens folkeskole i Viborg. 
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Drøftelse: Børne- og Ungdomsudvalget har haft en temadrøftelse vedrørende fremtidens 

skole i Viborg. Den 2.marts blev der nedsat en arbejdsgruppe, som skal være med til at 

kvalificere processen.  

Information er udsendt tidligerehttp://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-

familie/Skoler/I-skolen/Fremtidens-skole  (bilag) Peter 

 

Peter orienterer. 

 

 

5. Naturplejeprojekt på Klostermarken. 

Orientering om naturplejeprojekt på Klostermarken i samarbejde med Houlkærskolen og 

Møllehøjskolen. (bilag) Peter 

 

Peter orienterer. 

 

 

6. Møllehøjskolens bestyrelse ønsker at mødes med Overlund Skoles bestyrelse. Nikolaj. 

 

Agenda, forventningsafstemning. Der deltager et antal bestyrelsesmedlemmer. Der er 

opbakning til mødet. 

 

 

 

7. Nyt fra skolen. 

Skolekoret holder koncert på plænen i Tivoli og har indledt et samarbejde med andre kor i 

Viborg. 

Der har været afholdt et socialt arrangement for hele personalet med meget stor tilslutning. 

 

Skolekoret holder koncert d. 9. maj. 2015. Snapstinget d. 25 juni på Borg Vold. 

 

Socialt arrangement var et ønske fra personalet om at se hinanden i fritiden. Blev slået 

sammen med fremvisning af det nye domicil på mercantec. Stort fremmøde. 

 

Samarbejde med Møllehøj. Der byttes elever enkelte dage og lærerne underviser på 6 

årgang. 

Ca 120 eleverpå årg. Samarbejde mhp at eleverne skal på overlund skole. 

 

Der arbejdes med elevplaner på alle afdelinger. Disse bliver en del af intra. 

http://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-familie/Skoler/I-skolen/Fremtidens-skole
http://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-familie/Skoler/I-skolen/Fremtidens-skole
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Indskolingen har haft besøg af Løgstrup skole omkring ny koncept vedrørende elevsamtaler. 

Elevsamtaler der går på elevens aktive deltagelse i samtalerne. 

 

 

8. Meddelelser. 

Sidste nyt om samarbejdet mellem Overlund Skole, Houlkærskolen og Viborg Gymnasiet. 

Der nedsættes en styregruppe i forvaltningen i forbindelse med flytningen af Overlund Skole 

og Rosenvængets Skole til Vinkelvej.  

 

Peter har været til 2 møder med Houlkær og Viborg gymnasie omkring valgfag.  

De kan tage op til 100 elever der blandes i hold.  

Der kommer en beskrivelse omkring fagene og konceptet. 

 

Der en indbydelse i april fra lederen af rosenvænget skole. Peter undersøger dagsordenen 

for mødet. 

 

 

9. Evt. 

 

Der er ønske om opsætning af spritdispensere i klasserne. 

 

 

Til næste møde 

 

Pkt 3. drøftes. 

 

Budgettet skal på til næste møde. Sendes ud 14. dage før mødet 

 

+ 

 

 

    

 


